

不用收取互聯網執行交易的通知
Not Request the Online Trade Execution Notifications

致: 中州國際證券有限公司

To: Central China International Securities Co., Limited

日期 Date _____

Account Name: 客戶名稱:	
Account No. 客戶號碼	<input type="checkbox"/> Cash 現金戶口 <input type="checkbox"/> Margin 孖展戶口

Acknowledgement by Client 聲明

I/We hereby request to opt-out receive the online trade execution notification(s) in respect of the captioned account(s) with immediate effect. I/We confirmed to acknowledge and accept the risk disclosure statement as below:

由即日起，本人/吾等謹此要求不收取互聯網執行交易通知。本人/吾等確認本人/吾等已詳細閱讀並知悉及同意下述之風險披露聲明:

Risk Disclosure Statements 風險披露聲明

The Guidelines for Reducing and Mitigating Hacking Risks Associated with Internet Trading published by the Securities and Futures Commission require clients be notified promptly after certain client actives have taken place in their internet trading accounts. Online Trade Execution Notification is a monitoring measure implemented by the Guidelines. By receiving promptly notification on trade execution, clients can detect all potential unauthorized transactions in a timely manner and take measures to reduce or mitigate hacking risks associated with internet trading. If clients choose to opt-out from online trade execution notification, they may fail to know or detect their accounts being hacked, unauthorized transactions or abnormal activities in time. Clients acknowledges, understands and wholly be responsible for any disputes, losses, liabilities and risks involved in opt-out from online trade execution notification.

證券及期貨事務監察委員會發表的《降低及紓減與互聯網交易相關的黑客入侵風險指引》要求在客戶的互聯網交易帳戶內出現某些客戶活動後，立即通知有關客。互聯網交易執行通知是根據《降低及紓減與互聯網交易相關的黑客入侵風險指引》而實行的其中一項監察措施，通過及時收取執行交易通知，客戶可儘早偵測所有潛在的未經授權交易，從而採取措施以降低或紓減與互聯網交易相關的黑客入侵風險。如果客戶選擇不收取互聯網執行交易通知，客戶可能未能及時知道或發現帳戶被黑客入侵、未經授權的交易或異常活動。客戶確認、明白及願意承擔一切可能因此引致之任何爭議、損失、責任及風險。

Client's Signature/Authorized Signature(s) and/or Company Chop

客戶簽署/獲授權人士簽署及/或公司印章

(Specimen(s) of signature(s) or company chop should be identical to Account Opening Documents. 簽署或印章模式需與開戶文件一致)

本公司專用 For Office Use Only

AE / CS: 經紀人/客服:	Signature Verified: 檢查簽署:	Responsible Officer Approval: 負責人員	Inputted by 系統輸入:	Checked by: 系統查對:
Date:	Date:	Date:	Date:	Date: